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Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in your name

How to make your application

1. Use the table below to calculate how much you must pay. Your application must be for a minimum of 
1,000 Hong Kong Offer Shares and in one of the numbers set out in the table, or your application will 
be rejected.
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Plearuearthis form if you wantrthe Hong Kong Offer Shares to be issued in your name

4. Tear off the Application Form, fold it once and lodge your completed Application Form (with cheque 
or banker’s cashier order attached) to one of the collection boxes at any of the following branches of 
the receiving banks:

Bank of China (Hong Kong) Limited

District



Please use this form if you want the Hong Kong Offer Shares to be issued in your name

6. The latest time for lodging your application is 12:00 noon on Wednesday, November 11, 2020. The 
application lists will be opened between 11:45 a.m. to 12:00 noon on that day, subject only to the 
weather conditions, as described in “10. Effect of Bad Weather on the Opening of the Application 
Lists” in the “How to Apply for Hong Kong Offer Shares” section of the Prospectus.
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6. 截止遞交申請的時間為二零二零年十一月十一日（星期三）中午十二時正。本公司將於當日上午十
一時四十五分至中午十二時正期間登記認購申請，唯一會影響此時間的因素為天氣情況（詳見招股
章程「如何申請香港發售股份」一節「10. 惡劣天氣對開始辦理申請登記的影響」）。

香港發售股份申請將會自二零二零年十月三十日（星期五）起直至二零二零年十一月十一日（星期
三）止（即較一般四日的市場慣例為長）。申請款項（包括經紀佣金、證監會交易徵費及聯交所交易
費）將由收款銀行於截止辦理申請登記後代表本公司持有，且退款金額（如有）將於二零二零年十
一月十七日（星期二）或之前不計利息退還予申請人。投資者務請注意，預期股份將於二零二零年
十一月十八日（星期三）於聯交所開始買賣。





Plearuearthis form if you wantrthe Hong Kong Offer Shares to be issued in your name

•  (if you are making the application as an agent for the benefit of another 
person) warrant that (i) no other application has been or will be made 





‧ （如 閣下作為代理為另一人士的利益提出申請）保證
(i)　閣下（作為代理或為該人士利益）或該人士或任何
其他作為該人士代理的人士不曾亦不會以白色或黃色申
請表格或向香港結算發出電子認購指示








